

Press Release

Council of Europe Press Division

Ref: 357b07

Tel: +33 (0)3 88 41 25 60

Fax: +33 (0)3 88 41 39 11

pressunit@coe.int

internet: www.coe.int/press



47 members

Albania
Andorra
Armenia
Austria
Azerbaijan
Belgium
Bosnia and Herzegovina
Bulgaria
Croatia
Cyprus
Czech Republic
Denmark
Estonia
Finland
France
Georgia
Germany
Greece
Hungary
Iceland
Ireland
Italy
Latvia
Liechtenstein
Lithuania
Luxembourg
Malta
Moldova
Monaco
Montenegro
Netherlands
Norway
Poland
Portugal
Romania
Russia
San Marino
Serbia
Slovakia
Slovenia
Spain
Sweden
Switzerland
"The former Yugoslav Republic of Macedonia"
Turkey
Ukraine
United Kingdom

Lithuania joins Eurimages

STRASBOURG, 31.05.2007 - The Lithuanian authorities have just notified their membership to the Eurimages Fund in response to the recommendation made by the Board of Management of Eurimages at its 99th meeting, on 5-7 March 2006. Thus Lithuania is the 33rd country to join EURIMAGES, the support fund for the co-production, distribution and exhibition of European cinematographic works.

Consequently all projects involving a co-producer from Lithuania can be examined for the forthcoming 2007 meetings of the Eurimages Board of Management: [Calendar of meetings](#).

* * *

EURIMAGES is a support fund for co-production, distribution and exhibition of European cinematographic works, established by the Council of Europe in 1988¹ (E-mail: – Web: <http://www.coe.int/Eurimages>). Since its establishment, EURIMAGES has supported 1142 European co-productions for a total amount of more than 334 million Euros.

La Lituanie adhère à Eurimages

STRASBOURG, 31.05.2007 - Les autorités de la Lituanie viennent de notifier leur adhésion au Fonds Eurimages en réponse à la recommandation faite par le Comité de direction d'Eurimages lors de sa 99^e réunion, les 5-7 mars 2006. Ainsi, la Lituanie est le 33^e pays à rejoindre EURIMAGES, le Fonds de soutien à la coproduction, à la distribution et à l'exploitation d'œuvres cinématographiques européennes.

Par conséquent, tout projet de coproduction impliquant un producteur de la Lituanie pourra être examiné lors des futures réunions du Comité de direction en 2007 ([Calendrier des réunions](#)).

* * *

EURIMAGES est le fonds de soutien à la coproduction, à la distribution et à l'exploitation d'œuvres cinématographiques européennes, institué par le Conseil de l'Europe en 1988² (E-mail : Eurimages@coe.int - Web : <http://www.coe.int/Eurimages>). Depuis sa création, EURIMAGES a soutenu 1142 coproductions européennes pour un montant total de plus de 334 millions d'Euros.

¹ Since 29 May 2007, EURIMAGES comprises 33 member States: Austria, Belgium, Bosnia and Herzegovina, Bulgaria, Croatia, Cyprus, the Czech Republic, Denmark, Estonia, Finland, France, Germany, Greece, Hungary, Iceland, Ireland, Italy, Latvia, Lithuania, Luxembourg, the Netherlands, Norway, Poland, Portugal, Romania, Serbia, Slovakia, Slovenia, Spain, Sweden, Switzerland, "The former Yugoslav Republic of Macedonia" and Turkey.

² Depuis le 29 mai 2007, Eurimages compte 33 Etats membres: Autriche, Belgique, Bosnie-Herzégovine, Bulgarie, Croatie, Chypre, République tchèque, Danemark, Estonie, Finlande, France, Allemagne, Grèce, Hongrie, Islande, Irlande, Italie, Lettonie, Lituanie, Luxembourg, Pays-Bas, Norvège, Pologne, Portugal, Roumanie, Serbie, Slovaquie, Slovénie, Espagne, Suède, Suisse, «l'ex-République yougoslave de Macédoine» et Turquie.

To receive our press releases by e-mail, contact : Council.of.Europe.Press@coe.int

A political organisation set up in 1949, the Council of Europe works to promote democracy and human rights continent-wide. It also develops common responses to social, cultural and legal challenges in its 47 member states.